

# 「良。線」 執子之手 與子偕老



#### 【精緻餐飲】

- · 專業廚藝團隊特選中式食尚婚宴佳餚
- · 席間果汁、烏龍茶及精選紅酒每桌一瓶
- ·迎賓喜糖、送客喜糖(及名師設計款喜糖籃)
- ·婚宴桌菜試吃優惠8折(限一桌10位) (試菜當天付全額,喜宴當天扣除試菜優惠)

#### 【豪華佈置設計】

- · 婚宴中西式會場主題送客照片區佈置
- · 香格里拉鮮花佈置(主桌及客桌、接待桌花卉)
- · 主桌椅背金紗佈置、典雅設計桌巾椅套
- · 西式婚禮裝飾蛋糕、幸福香檳塔(含氣泡酒乙瓶)
- · 精美喜宴菜單、貴賓桌號牌、精美飯店地圖卡
- · 迎賓接待桌、貴賓簽名本、禮金簿、謝卡、 招待儀條

#### 【極致禮遇】

- · 婚禮流程諮詢服務
- · 新娘貼身小管家服務及主桌專屬服務人員
- · 專業投影及視聽設備(需自備電腦和操作人員)
- ·貴賓免費停車
- · 婚宴親友住宿優惠

#### 【寵愛新人】

- · 新娘休息室及婚禮當天新娘房點心二人份
- ·贈送新婚客房住宿乙晚(含兩客早餐) (限保證桌15桌以上)
- · 風格甜點吧、結婚周年慶、彌月宴、同學會 專案九折優惠
- · 戶外證婚專案八折優惠

# 【甜蜜升級】

- ★22桌(含)以上或消費金額滿48萬
- · 婚宴桌菜試吃優惠5折
- · 新婚客房升等至豪華閣尊榮客房
- ·專屬婚宴主持人
- · 迎賓雞尾酒乙套(50人份)
- · 名師設計鮮花走道花柱一對

- ★30桌(含)以上或消費金額滿70萬
- · 婚宴桌菜免費試吃乙桌
- · 新婚客房升等至新婚雅仕套房
- ·專屬婚宴主持人
- · 迎賓雞尾酒乙套(50人份)
- · 名師設計鮮花走道花柱三對
- · 巴洛克浪漫水晶佈置

# 每桌NTD 16,999 (限定日期適用)

專案內容需另加一成服務費,並適用於保證桌數8桌或以上專案適用民國 114 年 1 月 1 日至民國 114 年 12 月 31 日止有效 < 以上各項服務恕無法更換或退款 >



# [ Food & Beverage]

- · A designed Chinese table set menu
- · Free flow of juice, Oolong tea and a bottle of selected red wine per table
- Complimentary wedding candies in a designed basket
- · 20% discount for wedding food tasting (10 people)

#### [ Decoration]

- · Choice of Elegant Western or Chinese backdrop
- · A fresh floral arrangement for the head table
- Table linen, seat covers, the head table and seats decorated with gold yarn
- Gracefully decorated wedding cake, and champagne tower with one bottle of sparkling wine
- Delicate wedding menus, table cards and exquisite hotel maps
- Fresh floral centerpieces for each dining table, MC podium, reception table, complimentary guestbook, gift registration booklet and signing pens

# [ Exclusive Courtesy]

- · A consultant for the wedding run down
- · Bride's personal butler service and exclusive waiter for the head table
- · Complimentary use of the hotel's audio-visual equipment and projector (laptop excluded)
- · Complimentary parking per car on the wedding day
- · Special room rate for wedding guests staying at the hotel

# [ Package Includes]

- · Bride's dressing room with two complimentary sets of snacks.
- · Complimentary stay for one-night (Available for 15 guaranteed tables)
- $\cdot$  10 % off for wedding anniversaries, baby showers, themed candy bar and reunions

# [ Exclusive Upgrade]

# ★ For 22 tables and above or a spend of over NTD 480,000

- · 50% discount for wedding food tasting
- · Complimentary stay for a one-night upgrade to a Horizon Deluxe Room
- · Wedding host
- · One set of "Welcome" cocktails for 50 people
- · One set of designed aisle bouquets

# ★ For 30 tables and above or a spend of over NTD 700,000

- · One complimentary table for wedding food tasting
- · Complimentary stay for one night in the Plaza Suite
- Wedding host
- One set of "Welcome" cocktails for 50 people
- · 3 sets of designed aisle bouquets
- · Baroque-style crystal decorations

# Menus priced from NTD 16,999 (Available on selected dates)

Prices are subject to a 10% service charge and applied to 8 or above guaranteed tables.

The package is valid from 1 January 2025 to 31 December 2025

< The above services cannot be changed or refunded >